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TÜRKİYE BÜYÜK MİLLET MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 

  

Aşağıda yer alan soruların Sağlık Bakanı Sayın Mehmet Müezzinoğlu tarafından 

Anayasa’nın 98’inci ve TBMM İçtüzüğü’nün 96 ve 99’uncu maddeleri uyarınca yazılı 

olarak cevaplandırılmasını arz ederim.   

  

 M. Akif HAMZAÇEBİ 

              İstanbul Milletvekili 

  

  

İstanbul Heybeliada’da 11.08.2013 Pazar günü sabaha karşı evinde kaza geçiren, 

hastaneye geç ulaştırılması nedeniyle hayati tehlikeyi henüz atlatamayan Ali Mert 

Baltacı adlı genç şuanda Kartal Koşuyolu Yüksek İhtisas Eğitim ve Araştırma 

Hastanesi’nin Yoğun Bakım Servisi'nde yatmaktadır. 

Ali Mert Baltacı’nın kaza sonrası yaşadıkları ile ilgili olarak Heybeliada 

sakinlerinin oluşturduğu Heybeliada Forumu’nun dün yaptığı açıklamaya göre Baltacı, 

vitrin camının sağ kolunun atardamarını kestiği kaza sonrası dışarı çıkarak arkadaşlarını 

yardıma çağırdı. Baltacı’nın arkadaşları, yaralı gencin adadan İstanbul’daki hastanelere 

götürülmesi için 112 ACİL’i aradı. Ancak, iddialara göre Sağlık Bakanlığı'na bağlı deniz 

ambulansının arızalı olması nedeniyle adı geçen kişinin adadan hareketi sağlanamadı.  

Heybeliada Forumu’nun açıklamasına göre 22 yaşındaki gence ilk müdahale 

Deniz Lisesi revirinde yapıldıktan sonra yaralı, askeri bir tekne ile İstanbul’a getirilmiş 

ve Kartal Koşuyolu Yüksek İhtisas Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ne yatırılmıştır. 

Ada sakinleri ve Ali Mert Baltacı’nın arkadaşlarından oluşan, ‘Ali Mert son olsun, 

sağlık hizmeti istiyoruz’, ‘Canımızı sokakta bulmadık’ yazılı pankartlarla yürüyüş yapan 

Heybeliadalılar, Heybeliada Deniz Otobüsü İskelesi’nde gerçekleştirdikleri eylemde 

‘Heybeliada’da hastane yok, 24 saat hizmet veren bir ilk yardım merkezi yok’ şeklinde 

tepkilerini gösterdi. 

Heybeliada Forumu’nun bir basın açıklaması yaptığı eylemde hükümet 

kurumları, İl Sağlık Müdürlüğü ve Adalar Belediye Başkanlığı’ndan bu soruna çözüm 

bulması istenirken, şimdiye kadar yapılan girişimlere cevap alınamadığı belirtildi. 

Bu çerçevede sorularım şunlardır: 

1. Ali Mert Baltacı’nın geçirdiği kazanın ardından yaşadıklarına ilişkin olarak, 

sağlık kurumlarının görevlerini süratle yapmamaları nedeniyle hastaneye 

ulaştırılmasında gecikme yaşandığı yönündeki söz konusu iddialar doğru 

mudur? 

2. Yaralının hastaneye ulaştırılmasında yetkililerin ihmali söz konusu mudur? 

Herhangi bir ihmal var ise bununla ilgili işlem yapılmış mıdır? 

3. Yerleşik nüfusu yaklaşık 4.000 olmasına karşın, yaz mevsiminde 15.000’e 

ulaşan nüfusu olan Heybeliada’da tam teşekküllü bir hastane olmamasının 

gerekçeleri nelerdir? 
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4. Heybeliada'da acil olarak hizmete girmek üzere bir hastaneyi hizmete açmayı 

düşünüyor musunuz? 

5. Hastane hizmet binası olarak yeni bir bina inşa etmek yerine eski Heybeliada 

Sanatoryumu binasını kullanmayı düşünüyor musunuz? 

6. Heybeliada'nın hastane ihtiyacının olduğu bir süreçte Sanatoryum Binası'nın 

satılacağı/özelleştirileceği iddiaları doğru mudur? Doğru ise bundan 

vazgeçmeyi düşünüyor musunuz? 

7. Adalarda acil durumlarda İstanbul’a ulaşımda kullanılmak üzere halen 1(bir) 

adet olan deniz ambulansı sayısının artırılması ile 7/24 karada acil müdahale 

ve ilk yardım yapabilecek altyapı/sağlık merkezi ile doktor ve hemşire 

sağlanması yönünde çalışmanız var mıdır? 

8. Ali Mert Baltacı olayının bir benzerinin bir daha yaşanmayacağı konusunda 

kamuoyuna söz vermeyi düşünüyor musunuz? 

9. Büyükada'daki devlet hastanesi projesi ne durumdadır? Anılan hastanenin 

inşaatı ne zaman başlayacak ve hastane ne zaman hizmete açılacaktır? 


